
                                                                                                                  

UCHWAŁA Nr XXXVIII/593/13
Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta

z dnia 21 października 2013

w sprawie zadań powierzonych z zakresu problematyki osób niepełnosprawnych w roku 2014.

Na podstawie § 6 ust. 3 Statutu Dzielnicy XVIII stanowiącego załącznik nr 18 do uchwały
nr LXVII/660/96  Rady  Miasta  Krakowa  z  dnia  18  grudnia  1996  r.  w  sprawie  organizacji
i zakresu działania dzielnic (tekst jednolity: Dziennik Urzędowy Województwa Małopolskiego z
dnia 6 listopada 2002 r. Nr 243 poz. 3278, z późn. zm.) w związku z § 1 pkt 7 Uchwały Nr
XXXI/232/99 Rady Miasta Krakowa z dnia 6 października 1999 roku w sprawie powierzenia
dzielnicom  kompetencji  decyzyjnych  przy  wyborze  szczegółowych  zadań  w  określonych
dziedzinach  (z  późniejszymi  zmianami)  Rada  Dzielnicy  XVIII  Nowa  Huta  uchwala,  co
następuje:

§ 1

Dokonuje się  korekty uchwały nr XXXVI/548/13 z dnia 23 września 2013 w sprawie
zadań powierzonych z zakresu problematyki osób niepełnosprawnych w roku 2014:

§ 1 pkt 2 Uchwały nr XXXVI/548/13 otrzymuje brzmienie:
„2. Zakup podnośnika dla uczniów sparaliżowanych – ZSS  nr 6 – 15.000 zł”

                                                                     § 2

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.                                                                               
                                                               

                                                                                               Przewodniczący 
                                                                                                Rady i Zarządu
                                                                                       Dzielnicy XVIII Nowa Huta

                                                                                                Stanisław Moryc

Uzasadnienie:
Rada  Dzielnicy  podejmuje  uchwałę  na  wniosek  Dyrekcji  ZSS  nr  6.  Podnośnik  sufitowy nie
będzie mógł być wykorzystywany na terenie całej szkoły, a taka potrzeba zaistniała w związku z
częstymi awariami podnośnika używanego do chwili obecnej. Zakup podnośnika z możliwością
eksploatacji w każdej sali lekcyjnej stał się sprawa priorytetową.


